

Title (en)

Vertical blind assembly.

Title (de)

Streifenvorhang.

Title (fr)

Store à lames verticales.

Publication

**EP 0349998 A1 19900110 (DE)**

Application

**EP 89112229 A 19890704**

Priority

DE 3822727 A 19880705

Abstract (en)

In a vertical blind assembly having slide elements (14) guided in a blind rail (12), having a drive element (72) for the displacement of the slide elements (14) in the blind rail, having rotatable pivoting spindles (16) on the slide elements (14) which support the blind strips, and having a worm drive on each slide element (14) which is in rotatable connection with the actuation of the drive element and which mates with a counter-element (50) of the pivoting spindle (16), the drive element (72) is formed by a cord (72); the cord (72) is in detachable, non-positive engagement with a belt wheel (70) on each slide element (14) which is coupled to the worm drive. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Streifenvorhang mit in einer Vorhangsschiene (12) geführten Gleitelementen (14), mit einem Antriebselement (72) zur Verschiebung der Gleitelemente (14) in der Vorhangsschiene, mit die Vorhangstreifen tragenden sowie verdrehbaren Schwenkachsen (16) an den Gleitelementen (14), und mit einem in Verbindung mit der Betätigung des Antriebselementes drehbaren Schneckentrieb an jedem Gleitelement (14), der mit einem Gegenelement (50) der Schwenkachse (16) kämmt, wird das Antriebselement (72) durch eine Schnur (72) gebildet; die Schnur (72) ist im aufhebbaren, kraftschlüssigen Eingriff mit einem Riemenrad (70) an jedem Gleitelement (14), das mit dem Schneckentrieb gekuppelt ist.

IPC 1-7

**E06B 9/36**

IPC 8 full level

**E06B 9/36** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E06B 9/361** (2013.01); **E06B 9/364** (2013.01); **E06B 9/365** (2013.01); **E06B 9/368** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] GB 2122675 A 19840118 - MENICHETTI PIER LUIGI
- [A] DE 3000761 A1 19800724 - LEVOLOR LORENTZEN INC
- [A] CH 610622 A5 19790430 - TRUNINGER THOMAS [CH]
- [A] EP 0120567 A2 19841003 - HUNTER DOUGLAS IND BV [NL]

Cited by

GB2566432A; CN103375119A; GB2261689A; CH682249A5; US5249617A; GB2261689B; WO9213165A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0349998 A1 19900110**; DE 3822727 A1 19900111

DOCDB simple family (application)

**EP 89112229 A 19890704**; DE 3822727 A 19880705